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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister-President, Minister van 
Algemene Zaken over het gebruik van het regeringsvliegtuig tijdens het 
staatsbezoek aan Australië (ingezonden 10 november 2016). 

Vraag 1
Is het waar dat de reis naar Australië met het «lege» regeringstoestel KBX 
€ 250.000 heeft gekost?1 

Vraag 2
Is het waar dat niet is ingegaan op het Australische aanbod om een vliegtuig 
ter beschikking te stellen, omdat er niet voldoende bagageruimte zou zijn? Zo 
nee, waarom is er dan wel vanaf gezien? 

Vraag 3
Is het waar dat het bij het aanbod van de Australische regering ging om een 
Boeing 737 Business jet? 

Vraag 4
Is het waar dat deze Boeing een mogelijke bagagecapaciteit heeft van 23m2? 
Zo nee, wat is het aantal vierkante meters wel? 

Vraag 5
Hoeveel bagageruimte was er nodig voor de passagiers van dit vliegtuig? 

Vraag 6
Kunt u bevestigen dat een eventuele opvolger van de KBX waarschijnlijk een 
Boeing 737 Business jet is? Zo ja, kunnen we dan niet vaker dit soort 
problemen verwachten? 

Vraag 7
Kunt u een berekening sturen van wat de kosten zouden zijn geweest als wel 
was ingegaan op het aanbod van de Australiërs? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.telegraaf.nl/avond/26974771/__Imago_mag_wat_kosten__.html
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